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EXPERIÈNCIA 
 

La meua vinculació amb la Innovació i la I+D ve des de fins i tot abans de finalitzar 
els meus estudis. La meua passió, la muntanya, va fer que haguera d'integrar la 
“innovació” en processos com les telecomunicacions, la logística, els models 
predictius en meteorologia, la sostenibilitat i especialment en els models d'anàlisis 
de riscos quan només amb 24 anys vaig començar a liderar les expedicions de la 
UPV a l'Himàlaia. 

Des de llavors, tots els treballs que he exercit han estat vinculats  amb la I+D+i 
com a base de les capacitats que tenim les persones per a millorar el nostre propi 
entorn. A vegades, per desgràcia, el resultat de les  innovacions no sempre es pot 
transferir a la societat com ens haguera agradat. Normalment falla la capacitat de 
transferència o la planificació i seguiment per objectius en el projecte. Per això, 
cada dia estic més convençut de la integració de tota la societat en els processos 
d'innovació, a les metodologies més creatives i alhora a la capacitat de concreció 
per a passar de reptes a idees, projectes, tasques i resultats. Per a mi, la 
“innovació”, no és un repte de la indústria o de les universitats o de les institucions, 
és un repte de la  societat en global, on tots estarem implicats. 

La meua experiència professional, presentada de manera cronològica, és la 
següent: 

Entre 2001 i 2012. -> Vaig treballar en l'Institut de Biomecànica de València (IBV), 
5 anys com a investigador i 6 anys com a Director de l'Àmbit d'Esport. Les meues 
principals funcions es van centrar en la definició, preparació i desenvolupament 
de projectes de convocatòries regionals, nacionals i europees. Durant aquest 
temps vaig liderar o vaig participar en més de 100 projectes nacionals i europeus 
tant del 5é programa Marc, com del Pla nacional, el CDTI i l'avantsala del que 
després seria Horizon 2020. 

Entre 2007 i 2012. -> Estant en l'IBV vaig assumir el Rol de Secretari del Comité 
Tècnic de Normalització AEN/CTN 147. On vaig tindre l'oportunitat d’articular a 
tot el sector de l'esport del país i defensar els seus interessos dins dels Comités 
Europeus de Normalització, comprenent el valor de la nostra indústria, les aliances 
i les estratègies institucionals i industrials, la qual cosa després es va dir cooperació 
“Público-Privada”. 

Entre 2011 i 2013. -> Sota l'empara del llavors MINECO i l'estructura de 
Plataformes Tecnològiques, vaig liderar la posada en marxa de la Plataforma 
Tecnològica Espanyola de la Indústria de l'Esport. Desenvolupem l'Agenda 
Estratègica de la Indústria, amb 10 àrees d'actuació i un total de 47 projectes, que 
hui encara continuen en marxa. Els canvis de govern van modificar les polítiques 
d'I+D+i i l'any 2013 i vaig passar a assumir el rol de Director General de 
l’Associació empresària resultat d'aquesta Plataforma. 

Entre 2013 i 2016. -> Vaig treballar per al València C.F. com Business Intelligence 
Manager, on la meua funció “real” va ser l'estructuració de les unitats de negoci 
del club i la definició del full de ruta a seguir, tant abans de la venda, com després 
d'ella. La meua etapa final es va centrar en el departament de Màrqueting i en 
el projecte del nou estadi, on desenvolupem el projecte com un motor 
d’innovació per al club, la ciutat i la societat, encara que per  desgràcia encara no 
s'ha  posat en marxa .

 
Qui soc… 
Un enamorat de la meua ciutat 
i de la innovació com palanca 
per a incrementar la qualitat 
dels productes i serveis que ens 
envolten. 
 
Treballant amb la ment oberta i 
els peus en el sòl, amb esforç 
en la metodologia i els 
processos de treball, amb una 
fi clara, concret i aplicable a la 
millora de la societat. 
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Entre 2017 i 2019. -> Em vaig incorporar al Global Sport Innovation Center 
powered  by Microsoft (GSIC) com a director d'innovació, amb la funció principal 
de coordinació d'activitats de gestió del coneixement i sessions de Networking 
entre els més de 250 socis de 32 països que tenen el centre. 

Entre 2017 i 2019. -> Vaig treballar amb empresa pròpia prestant servei de 
consultoria de negoci i innovació per a diferents companyies. Actualment em 
mantinc com a accionista de la companyia, però ja no soc el seu administrador 
ni prest serveis. 

En l'actualitat -> Des de novembre de 2019 fins a l'actualitat estic desenvolupant 
les funcions de Subdirector Tècnic de Las Naves. Principalment centrat en la 
gestió de l'equip de treball de Técnic@s d'I+D+i de l'entitat, estenent també les 
meues funcions a seguiment de pressupostos i accions pròpies del departament 
d'administració de la fundació. 

 

FORMACIÓ 

♯ Enginyer de Materials, per la  Universitat Politècnica de València. 
♯ Enginyer Tècnic Industrial, per la  Universitat Politècnica de València 
♯ Diploma d'Estudis Avançats (DEA per la Universitat Politècnica de 

València) 
 

PUBLICACIONS I 
CONGRESSOS 

 

Durant el temps que vaig treballar en l'IBV vaig realitzar més de 100 publicacions 
entre articles científics i de divulgació de resultats de projectes d'I+D+i. 

A més, he coordinat continguts i escrit un total de 7 llibres, principalment en 
relació amb el món de l'esport.  

Respecte a la participació en Congressos de divulgació científica he participat 
com a ponent en multitud de congressos de caràcter internacional, sent el 
coordinador de continguts en tres d'ells (per exemple “Sport IP Fòrum”, 
desenvolupat en Fira València en 2017. 

 
LIDERATGE 

 

Em considere una persona molt dinàmica i que basa el seu dia a dia en els reptes 
que em fan ser millor persona, més feliç. Crec que tinc la capacitat de mobilitzar 
a les persones amb les quals treballe, per la passió i l'esforç que en primera 
persona imprimisc en tot el que faig. 

No m'agrada dir que soc un “líder” m'agrada generar grups de treball 
cohesionats i on tots tenen una responsabilitat, gran o xicoteta però són 
importants en la consecució dels objectius que ens marquem. 

 
AFICIONS I PROJECTES PERSONALS 

 

Gaudisc de la  família, els amics i la muntanya. 

Estic “intentant” construir un Centre d'Educació Mediambiental focalitzat en 
activitats per a Infantil i Primària, en “Chóvar” (Castelló) on intentaré plasmar les 
meues passions, la muntanya i la innovació sostenible. 


